

**BILL NO. 24
PROJET DE LOI N° 24**

**ENTITLED: *An Act to Amend the Business Corporations Act*
TITRE : *Loi modifiant la Loi sur les corporations commerciales***

Amend said Bill as follows:

Amendement à apporter au projet de loi :

Section Article	51 51	Subsection Paragraphe	Paragraph Alinéa	Subparagraph Sous-alinéa	Line No. Ligne n°
--------------------	----------	--------------------------	---------------------	-----------------------------	----------------------

Strike out section 51 and substitute the following:

51 Subsection 70(2) of the Act is repealed and the following is substituted:

70(2) To the extent that subsection 65(1) applies to a corporation, the number of directors required by the articles or under section 60 may not be decreased if the votes cast against the motion to decrease would be sufficient to elect a director and the votes could be voted in accordance with subsection 65(1) at an election at which the same total number of votes were cast and the number or the minimum number of directors required by the articles or under section 60 were then being elected.

Biffer l'article 51 et remplacer par ce qui suit :

51 Le paragraphe 70(2) de la Loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

70(2) Dans la mesure où le paragraphe 65(1) s'applique à une société, le nombre d'administrateurs requis par les statuts ou par l'article 60 peut ne pas être réduit si les voix contre la motion de réduction seraient suffisantes pour élire un administrateur et les voix pouvaient être comptées conformément au paragraphe 65(1) lors d'une élection à laquelle le même nombre de voix a été exprimé pour élire le nombre fixe ou minimal d'administrateurs requis par les statuts ou par l'article 60.

*Moved by Hon. Ms. Green
12 May 2023
Carried.
PT*